
 سردار سلامی: دشمنان ملت ما 
درسراشیبی سقوط هستند

مردم  دشمنان  اسلامی،  انقلاب  پاسداران  سپاه  کل  فرمانده 
آنها در  ارزیابی کرد و گفت:  افول  ایران را در سراشیبی سقوط و 
حال فرار هستند و از مردمک چشمهای ملت ایران فاصله می گیرند 

و کوچکتر می شوند.
سردار سرلشکر حسین سلامی روز سه شنبه در حاشیه آیین 
تجلیل از پیشکسوتان دفاع مقدس، گفت: دفاع مقدس یک حادثه 
در  عنوان حقیقت جاری  به  بلکه  نبود  توقف پذیر  و  تاریخی سلب 

جامعه ادامه دارد.
در  کرد:  اضافه  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  کل  فرمانده 
حال حاضر هم مردم ایران مقابل تحریم های ظالمانه آمریکا و فشار 
عملیات روانی آمریکایی ها و غربی ها و عملیات سنگین رسانه ای آنها 

ایستادگی می کنند و توانست این تحریم ها را بشکند.
از  و  شکسته  را  تحریم  ایران  ملت  واقعا  افزود:  سردارسلامی 
ملت  به سمت  دشمن  چقدر  هر  است.  کرده  دور  خود  هدف های 
به برکت همان  این  آنها فاصله بیشتری می گیرد،  از  ایران می آید 
روح مقاومتی است که از دوران دفاع مقدس در جامعه ما جریان 

پیدا کرده است.
وی اضافه کرد: تا آخر ایستاده ایم اصل مربوط به دفاع مقدس 
است. دفاع یک امتداد عاشورایی دارد، از عاشورا  ارزش های چون 
این  که  گرفته  غیرت شکل  ایستادگی، جوانمردی،  فضیلت،  ایثار، 

موضوع تا امروز جریان پیدا کرده است.
فرمانده سپاه تصریح کرد: از این به بعد دشمنان در سراشیبی 
سقوط و افول هستند و ما این موضوع را مشاهده می کنیم. آنها در 
حال فرار هستند و از مردمک چشمهای ملت ایران فاصله می گیرند 

و کوچکتر می شوند.
رای  و  زیبایی  به  را  قدرت ها  شدن  کوچک  شد:  یادآور  وی 
آن  به  و  است  شده  اثبات  ما  برای  موضوع  این  و  می بینیم  العین 

اعتقاد قلبی داریم.
سردار سلامی افزود: ان شاء الله به برکت رهبری عزیز، ملت 
بزرگ ایران، انقلاب و اسلام و به فضل الهی پیروز هستیم و این نه 
فقط آرزوی و احساس ما، بلکه یک حقیقت است که ملت ایران آن 

را مشاهده می کند.

آمریکا آماده بازگشت کامل به برجام
حال  در  گفت:  ملل  سازمان  نشست  در  آمریکا  رئیس  جمهور 
بازگشت  و  ایران  با  دیپلماتیک  تعامل  برای   ۵+۱ گروه  با  تلاش 
برجام  به  انجام دهد  اقدام مشابه  ایران هم  اگر  برجام هستیم.  به 
سلاح  به  ایران  دستیابی  از  جلوگیری  به  آمریکا  برمی گردیم. 

هسته ای متعهد است. 
به گزارش سازمان ملل، رئیس جمهوری آمریکا در این سخنان 
دهه آتی را سرنوشت ساز خواند که نیازمند اراده جمعی برای مقابله 
در  امسال  نشست  که  گفت  خود  سخنان  در  است.او  مشکلات  با 
شرایط درد عظیم به خاطر شیوع کرونا و آثار منفی آن و همزمان، 

فرصت های بزرگ برگزار می شود.
بایدن گفت که جهان در آستانه دهه ای حساس قرار دارد که 
آینده را تعیین می کند و افزود که اگر جهان با هم همکاری کند، 

جهان به سوی پیشرفت خواهد رفت.
رئیس جمهوری آمریکا با بیان اینکه استفاده از قدرت نظامی 
ملیتی  نهادهای چند  از  باید  کرد  تاکید  باشد،  گزینه  آخرین  باید 

برای مقابله با چالش ها استفاده کرد.
افغانستان،  در  ساله  بیست  جنگ  خاتمه  با  که  گفت  بایدن 
مختلف  مناطق  در  متحدانش  با  همکاری  دارد  نظر  در  کشورش 

جهان و تعامل با تمامی جهانیان را گسترش دهد.
با  همکاری  گسترش  به  گذشته  ماه  هشت  طی  که  گفت  او 
شرکا از جمله تقویت ناتو پرداخته است و به تعامل با اتحادیه اروپا 

باز گشته است. 

هایکو ماس: درباره برجام با ایران گفتگو می کنیم
در  بیانیه ای  صدور  با  آلمان  خارجه  امور  وزیر  ماس  هایکو 
آستانه برگزاری نشست مجمع عمومی سازمان ملل با بیان اینکه 
انجام  برجام  ایران درباره  با مقامات  آینده گفتگو هایی  در روز های 
تاکید  برجامی  مذاکرات  سریع  ازسرگیری  برضرورت  شد،  خواهد 

کرد.
بیانیه  این  در  هایکو ماس  وله،  به گزارش خبرگزاری دویچه 
عامل  اصلی ترین  عنوان  به  برجام  از  آمریکا  به خروج  اشاره  بدون 
مسائل و مشکلات پیرامون این توافق بین المللی و نیز بدون اشاره 
به بدعهدی های طرف های اروپایی این توافق، گفت: دعوت از تهران 
برای مذاکره درباره بازگشت به برجام، تا ابد ادامه نخواهد داشت. 
دولت جدید باید سریع جای به میز مذاکره بازگردد. در این باره ما 

در روز های آینده صحبت خواهیم کرد.
امورخارجه  امور  وزیر  عبداللهیان  امیر  حسین  این  از  پیش 
جمهوری اسلامی ایران در توئیتی نوشت که در سفر جاری خود به 
نیویورک، در حاشیه نشست مجمع عمومی سازمان ملل با وزیران 

امور خارجه فرانسه و انگلیس ملاقات خواهد کرد.
موضوع برجام از جمله محور های گفتگو های وزیر امور خارجه 

ایران با همتایانی فرانسوی و انگلیسی وی خواهد بود.

پاسخ قاطع ایران به ادعا های واهی عربستان
درپی مطرح شدن برخی اتهامات واهی علیه کشورمان از سوی 
وزیر انرژی عربستان سعودی در شصت و پنجمین کنفرانس عمومی 
آژانس بین المللی انرژی اتمی در وین، نمایندگی کشورمان در وین 

به این موضوع واکنش نشان داد.
در پاسخ ارائه شده از سوی »خدایار روزبهانی« رایزن سیاسی 
نمایندگی دائم جمهوری اسلامی ایران در وین آمده است: این طنز 
تلخی است که جمله عامیانه »بهترین دفاع، حمله است«، در حال 

تبدیل شدن به یک الگو در آژانس بین المللی انرژی اتمی است.
عربستان در حالی به برنامه هسته ای ایران می پردازد که این 
کشور هنوز نسخه قدیمی »پروتکل مقادیر کوچک« را اجرا می کند 
و در نتیجه از نظارت و راستی آزمایی جامع برنامه هسته ای خود 

توسط آژانس جلوگیری می کند.
موافقتنامه  صادقانه  و  کامل  طور  به  ایران  اسلامی  جمهوری 
جامع پادمان خود با آژانس را اجرا می کند و راسخانه معتقد است 
عدم اجرای کامل پادمان های جامع، زنگ خطر را در هر کجا که 
باشد به صدا در می آورد؛ حال چه در عربستان باشد، چه در رژیم 
اسرائیل و نباید هیچ تفاوتی در این بین قائل شد. این موضوع باید 

فوراً و بدون هیچگونه تعصب و تبعیض رد شود.
ایران، آژانس و جامعه بین المللی بسیار خرسند خواهند بود 
اگر عربستان و سایرین در خاورمیانه بتوانند همان تعهدات پادمانی 

را که ایران در حال اجرای آن است، انجام دهند.
موافقتنامه  یا داشتن  ان. پی. تی  متأسفانه، عدم عضویت در 
پادمان ویژه با آژانس، برای برخی تبدیل به عذر موجه شده است تا 
از تعهدات خود برای اجرای کامل و قابل اثبات آنچه برای اطمینان 
المللی در مورد صلح آمیز بودن فعالیت های هسته ای  جامعه بین 
در  موجود  واقعیت های  گرفتن  نادیده  کنند.  اجتناب  است،  لازم 
بین  جامعه  و  منطقه  این  ثبات  و  نفع صلح  به  خاورمیانه،  منطقه 
المللی نیست.ریاض، موافقتنامه جامع پادمان را به طور کامل اجرا 
نمی کند، بنابراین، اجازه حداقلی به آژانس برای راستی آزمایی های 
دبیرخانه  اینکه  به  توجه  با  نمی شود.  ارائه  عربستان  از سوی  لازم 
مقادیر  پروتکل  تا  است  خواسته  عربستان  از  بار  چندین  آژانس 
کوچک را لغو کند، باید در نظر داشت که عدم اجرای پادمان های 
عربستان  به  می تواند  کوچک،  مقادیر  پروتکل  لغو  کنار  در  آژانس 
بازرسان  چشم  از  را  خود  هسته ای  فعالیت های  برخی  دهد  اجازه 
آژانس مخفی کند، که این امر نیز کل رژیم پادمانی و عدم اشاعه ای 

را تضعیف می کند.

از  تکریم  و  تجلیل  اینکه  بیان  با  رییس جمهوری 
پیشکسوتان دفاع مقدس مصون سازی نسل جوان است، 
نیاز عصرهای  و  امروز  به نسل  راه صیانت بخشی  گفت: 

آینده این است که عاشورا معرفی شود.
آیت الله سید ابراهیم رییسی روز سه شنبه در آیین 
دفاع  موزه  باغ  در  مقدس  دفاع  پیشکسوتان  از  تجلیل 
از  قدردانی  با  و  حسینی  اربعین  ایام  تسلیت  با  مقدس 
برگزار کنندگان این نشست نورانی افزود: این نشست ها 
و جلسات برای نسل امروز و نسل آینده درس آموز است.

رییس جمهوری با اشاره به وجود حضرت اباعبدالله 
در زیارت اربعین اظهار کرد: فلسفه قیام اباعبدالله این بود 
که ملت ها را از جهالت و نادانی بیرون بیاورد و آنان را از 

گمراهی نجات دهد.
و  شهیدان  از  تجلیل  مراسم  می خواهم  افزود:  وی 
پیشکسوتان دفاع مقدس را جلوه ای از روشنگری نسبت 
به راه،  پیام و هدف شهیدان بدانم چون هیچ کس در 
عالم دچار جهل نشود و در نادانی نماند و اگر افرادی به 
هر دلیل، فتنه فتنه گران و شیطنت شیاطین، انحراف و 
گمراهی در فکر اخلاق و اندیشه آنان شود، با آن نورانی 

بودن راه شهیدان از ضلالت و گمراهی نجات پیدا کند.
رییس جمهوری خاطرنشان کرد: در این مقطع افراد 
دست اندرکار تا هرچه می توانند یاد، نام، وصیتنامه، هدف 
و مسیر نورانی شهیدان را در جهت تنویر افکار عمومی 
نشان دادن راه نورانی آنها برای رهایی یافتن از ضلالت و 

گمراهی و فتنه های فتنه گران را انجام دهند.
و  پیشکسوتان  از  تکریم  و  تجلیل  داد:  ادامه  وی 
دفاع مقدس مصون سازی نسل جوان است راه صیانت 
بخشی به نسل امروز و نیازهای و عصر های آینده این 
امتداد  عاشورا  شود  معلوم  و  معرفی  عاشورا  که  است 
دارد. امتداد عاشورا امروز جلوه شهدایی است که برای 
خدا و یک امر مقدس در میدان ظاهر شده اند بسیاری 
با  نبرد و جنگ می کنند و جنگ های بسیاری  در دنیا 
خونریزی در دنیا وجود دارد اما کدام یک از آنها دفاع 

مقدس است.
رییس دولت سیزدهم اظهار کرد: نظامات در دنیا و 
نظامات حکومتی بسیاری در کره زمین برقرار هستند اما 
کدام از آنها نظام مقدس است و سوال این است که چه 

چیزی باعث تقدس نظام،  دفاع و بسیج ماست؟
وی با طرح این سوال که رمز قدسیت دفاع ما در 
است،  قدسی  ما  نظام  و  مقدس  ما  دفاع  چرا  و  چیست 
تصریح کرد: آنچه مسلم است هیچ امر مشخص و زمانی و 
زمین و زمانی قدسی نمی شود مگر در پرتو قدوس. فقط 
خدا قدوس است؛ اگر زمینی قدسیت دارد در پرتو ارتباط 
با قدوس است و اگر مکانی و شخصی قدوس می شود باید 

با خدا ارتباط برقرار کند.
رییسی با اشاره به قدسیت نظام جمهوری اسلامی 
و  دین  بر  بودن  مبتنی  دلیل  به  ما  نظام  کرد:  اظهار 
این  و  است  قدسی  سنت،  و  کتاب  دینی،  آموزه های 
که می خواهد  اسلامی  نظام  است.  ما  نظام  قدسیت  رمز 
تمام ارتباطاتش براساس دین و آموزه های دینی تنظیم 
ما  نظام  راس  در  اینکه  دوم  می شود.  مقدس  نظام  شود 
حاکمیتی است که نیابت از حجت خدا ولی عصر دارد. 

امر، دستور و نظر او امروز برای ما حجت است.
 رییس دولت سیزدهم اضافه کرد: قدسیت حاکمیت 

برای آن است که این جانشینی از طرف حجت خدا به 
نظام قدسیت می بخشد طوری که امروز نیروهای مسلح 
ما مفتخر هستند تحت فرمان فرماندهی کل قوا خدمت 
و امر او را اطاعت می کنند و با این کار وظیفه و تکلیف 
خود را انجام داده اند. امروز افتخار همه ما این است که 
تحت نظر ولی فقیه جامع الشرایطی هستیم که جانشینی 

وجود مولا ولی عصر)عج( را دارد.  
قانون،  هیچ  ما  نظام  در  کرد:  خاطرنشان  رییسی 
مقررات و باید و نبایدی مصوب و اجرا نمی شود مگر اینکه 
مطابق شرع و موازین شرعی باشد. برای شورای نگهبان، 
تا  گذاشتند  تضمین  را  عالی  دیوان  قضا،  دستگاه  برای 
هیچ حکم و قانونی خلاف شرع در مجموعه نظام تصویب 
قانون و مقرره ای خلاف موازین  اجرا نشود. هر حکم،  و 

شرعی از درجه اعتبار ساقط است.
وی با بیان اینکه حضرت امام )ره( از روز اول اعلام 
باشد،  شرع  موازین  و  شرع  منطبق  باید  قوانین  کردند 
اضافه کرد: علاوه بر این قدسیت در عمل هم می خواهیم 
می خواهیم.  فاعلی  حسن  هم  و  فعلی  حسن  هم  یعنی 
یعنی اگر نماینده ای، کارگزاری، فرماندهی، استانداری و 
بر حسن  فرمانداری در جایی که خدمت می کند علاوه 
هم  اخلاص  یک  می خواهد.  هم  فاعلی  حسن  فعلی، 
می خواهد تا به کار قیمت دهد. همه سلسله مراتب کار 
قدسی باشد اما در عمل با قدسیت حرکت نکند عمل او 
بر همه ساز و کاری که  ندارد. علاوه  را  باید  قیمتی که 
وجود دارد، عامل عمل هم باید از در اخلاص برای قدوس 

کار کند تا قدسیت داشته باشد.
رییس دولت سیزدهم تاکید کرد: رمز ماندگاری نام 
شهیدان ما در دفاع از مقدس، حرم و حریم و ارزش های 
شده اند.  قدسی  نیز  خود  که  است  این  اسلامی  انقلاب 
چون برای خدا حرکت کرده اند و ماندگاری آنها به دلیل 
اخلاص آنها است و برای خدا از جان خود و آینده این 

دنیایی گذشتند و  آینده جاودانه را به دست آورده اند.
رییسی با اشاره به این جمله امام راحل خطاب به 
و  با شما سربازان  »وقتی  فرمودند  که  نظامیان  سربازان 
افسران مواجه می شوم، احساس خاصی دارم«، گفت: امام 
به عظمت  و شناخت خدا  عرفان  در  آن جایگاه خود  با 
سربازان اشاره می کند و واژه حقارت را به زبان می آورند 
و می گویند من با همه عظمت الهی و جایگاهم به جایگاه 
مخاطب  می خواهد  امام  واقع  در  می خورم.  غبطه  شما 

همه  به  است.  بالا  شما  جایگاه  که  کند  معرفی  را  خود 
سربازی،  لباس  در  که  کسی  کند  معرفی  می خواهد  ما 
سرداری و افسری این نظام ظاهر شود و در جایگاه حافظ 
امام به  بالا است که من  ناموس قرار می گیرد به قدری 

حال او غبطه می خورم.
وی افزود: این توفیق برای امروز و همه عصرها است 
دفاع  در  که  قدسیتی  این  از  و  نورانی  راه  و  این خط  و 
تا  شود  تکریم  و  تجلیل  باید  همواره  بود،  ما  عظمت  با 
بسیج قدسی شد، جاودانه  و  دفاع  بماند چون  ایران  نام 

هستند.
رییس جمهوری با اشاره به نام راهیان نور در محل 
شهادت شهدا گفت: کسانی که در این مسیر نورانی با نام 
راهیان نور قرار می گیرند با نورانیت همراه می شوند چون 
افراد در جبهه، مخلصان روزگار بودند که باید به حالشان 
غبطه خورد. فرماندهان و پیشکسوتان این عرصه جایگاه 

منحصر به فرد دارند که برخی در میان ما نیستند.
وی ضمن طلب آمرزش و رحمت برای شهدایی که 
خانواده  است، گفت:  برزن  هرکوی  زینت بخش  نامشان 
برزن،  و  کوی  هر  در  برافراشته  پرچم های  شهدا  معظم 
در هر اداره و سازمان و دانشگاهی هستند که راه و هدف 
داشته  گرامی  همواره  باید  و  می کنند  معرفی  را  شهید 
شوند. به نام، یاد و خانواده مکرم آنان باید افتخار کنیم. 

رییس جمهوری با بیان اینکه همه آنها فرمانده بزرگی 
دارند که در دوران جنگ و قبل از جنگ همواره در کنار 
امام یار امام و در صفوف مقدم حضور داشته  است، اظهار 
کرد: این نمایشگاه توانست برخی از جلوه های زندگی او را 
نشان دهد؛ جلوه ای از زندگی ایشان در کسوت ارادتمند 

به امام، یک شاگرد مکتب امام و مکتب انبیاء الهی.
در  آن  از  بعد  و   ۴۲ سال  از  کرد:  اضافه  وی 
این  به  باید  هم  شاهنشاهی  نظام  با  مبارزه  سال های 
ممتد  حرکت  این  شود  معلوم  تا  شود  اضافه  مجموعه 
در  فقیه  و  فرزانه  عالم،  انقلابی،  چهره  یک  ادامه دار  و 
کنار امام و نقش آفرینی ایشان بعد از امام برای جامعه 
جامع  فقیه  توسط  ما  جامعه  امروز  که  شود  روشن  ما 
بروید  نمی گوید  مردم  به  که  می شود  اداره  الشرایطی 

بیایید.  به مردم می گوید  بلکه 
دارد  قرار  قله ای  در  خود  ایشان  داد:  ادامه  رییسی 
قیادت  بلکه جایگاه  او جایگاه سیاقت نیست  که جایگاه 
است و بین سیاقت و قیادت فرق است. در سیاقت سوق 

دادن به یک هدف است در قیادت یعنی شما هم بیایید 
رسیده  جایگاه  این  به  خود  رهبری  شوید.  ملکوتی  تا 
افسران  به  ما در جایگاهی هستند که  فرماندهان  است. 

و سربازان خود نمی گویند بروید.
در  بسیاری  مصلحان  البته  گفت:  رییس جمهوری 
عالم داریم که به مردم می گویند راستگو باشید و میثاق 
شکن نباشید و امانتدار باشید. از این دست مصلحانی که 
ادعای خوبی و پاکی دارند در جهان کم نیستند اما چرا 
محبوب عالم نیستند و در دلها جایی ندارند چون خود 

نرسیده اند.
شخصیتی  گویای  نمایشگاه  این  یادآورشد:  وی 
است که در جایگاه فرماندهی کل قوا قرار دارد و وقتی 
جایگاه فرمانده ام را می بینم که خود امروز در این میدان 
پیشکسوت است و با اخلاص در این میدان حاضر است 
و نقش آفرینی می کند، بنده افتخار می کنم سرباز ایشان 

باشم.
رییسی در ادامه با قدردانی از دست اندرکاران برپایی 
این مراسم گفت: توفیق داشتم قبل از این جایگاه و قبل 
از دوران کرونایی در مراسم گرامیداشت برخی شهیدان 
می رفتم مثلا بیستمین یا سی امین سالگرد شهادت بسیار 
باشکوه برگزار می شد طوری که انگار همین دیروز شهید 
دهنده  نشان  این  و  می کردند  تجلیل  مردم  و  شده اند 

آمادگی مردم است و باید این جلوه ها بماند.
رییس جمهوری افزود: تجلیل از شهیدان و معرفی 
راه شهیدان همواره باید پیش روی ما باشد چون تجلیل 
جاهلیت  با  ما  می کند.  جهل زدایی  عالم  از  شهیدان  از 
سلاح  فناوری  علم،  به  مجهز  که  هستیم  مواجه  مدرنی 
است و قدرت مالی و نظامی فراوانی پشت این جاهلیت 
مدرن است که نداشته های خود را به عالم عقده می کنند.

رییس دولت سیزدهم یادآور شد: زشت ترین کارها 
به عنوان جلوه های تمدن و مدنیت در این عالم جاهلیت 
مدرن معرفی می شود و آن قدرت عظیمی که می تواند 
صورتشان  از  نقاب  و  کند  برملا  را  جاهلیت  این  چهره 
و  عاشورا  فلسفه  بیان  و  شهیدان  نورانیت  و  یاد  بردارد، 

راه عاشوراییان است.
رییس دولت سیزدهم خاطرنشان کرد: عاشوراییان 
پایان  متولد شدند چون می خواستند عاشورا  در عاشورا 
تازاندند،  را  اسب ها  بدن های مطهر  بر  باشد.  عاشوراییان 
نامی  تا  زدند  آتش  را هم  را جدا کردند، خیمه ها  سرها 
به  شد.  عاشوراییان  تولد  عاشورا  اما  نباشد  حسین  از 
است  کی  سال  مظاهر  بن  حبیب  تولد  سال  بگویند  ما 
نمی دانیم و مورخان می دانند اما حبیب و زهیر را به نام 

عاشورا می شناسیم.
وی با اشاره به این جمله از یک بزرگ که نام آوران 
روز  دیگری  و  تولد شخص  روز  یکی  دارند  تولد  روز  دو 
تولد شخصیت است، گفت: شهیدان عاشورا در روز عاشورا 
تبریک  شهدا  خانواده های  به  رو  این  از  و  شدند  متولد 
اینکه  است.  تولدشان  تاریخ  شهادتشان  روز  می گویم 
باید بگویم تا وقتی که زمین  پایان شان چه روزی است 
است و زمان، آنان میدرخشند. چون خدا فرموده »احیاء 
عند ربهم یرزقون«. آنها قرار است همان کار اباعبدالله )ع( 
یعنی جهل زدایی را انجام دهند. این بیداری منطقه به 
برکت خون شهدا است و این بیداری همواره ادامه دارد 

چون شهدای ما در مسیر حق گام برداشتند

سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت امور خارجه ایران با تاکید براینکه 
و  نشست  هر  نیست،گفت:  دستورکار  در  نیویورک  در   ۴+۱ وزرای  نشست 
قبلا  که  همانطور  دارد،  لازم  دستورکار  تنظیم  و  قبلی  هماهنگی  جلسه ای 
تاکید شد گفتگوهای وین به زودی و طی چندهفته آتی از سرگرفته خواهد 
شد و این به اطلاع۱+۴ رسانده شده است.سخنگوی وزارت امور خارجه روز 
سه شنبه به وقت محلی در گفتگو با خبرنگار ایرنا در نیویورک افزود: اما در 
عین حال لازم است قبل از آن،  تیم سیاست خارجی دولت جمع بندی نهایی 
خود در خصوص کم و کیف گفتگوها را انجام دهد.خطیب زاده همچنین در 
پاسخ به اینکه آیا نشست وزرای خارجه ایران و  ۱+۴  در دستور کار قرار دارد، 
گفت:  برجام و گفتگوهای وین یکی از موضوعات اصلی ملاقات های دوجانبه 
با آقای بورل )مسوول سیاست خارجی اتحادیه اروپا(  و وزرای خارجه حاضر 
از ۴+۱ خواهد بود .سخنگوی وزارت خارجه تصریح کرد: اما نه برنامه ای برای 
جلسه وزرای خارجه ایران و ۱+۴ از قبل تنظیم شده است و نه اینکه بر اساس 

اطلاع ما همه وزرای خارجه ۴+۱ در نیویورک حاضر هستند.
که  بود  کرده  اعلام  فرانسه  خارجه  وزیر  لودریان  ایو  ژان  این،  از  پیش 

قدرت های جهان و ایران احتمالا در حاشیه نشست سالانه سازمان ملل با هم 
دیدار می کنند.به گزارش خبرگزاری رویترز، لودریان احتمال برگزاری دیدار 

مقام های ایران و قدرت های جهانی را اواخر هفته عنوان کرد.
تمام  شامل  که  دیدار  این  که  گفت  خبری  کنفرانس  یک  در  لودریان 
یک  ایجاد  هدف  با  می شود،  آمریکا  از  غیر  به  ایران  هسته ای  توافق  طرفین 
حرکت مثبت برای ادامه مذاکرات است.اریک بارکس راگلز مقام ارشد وزارت 
امور خارجه در دفتر امور سازمان های بین المللی نیز روز دوشنبه افزود که 
ما همچنان به مسیر دیپلماسی برای دستیابی به بازگشت متقابل به اجرای 

برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( پایبند می مانیم.
دوباره  آمریکا  زمان  چه  آنکه  مورد  در  آمریکا  خارجه  وزارت  مقام  این 
به مذاکرات وین باز می گردد، گفت: من می دانم که ما گفته ایم که آماده 

بازگشت هستیم و امیدواریم به زودی خبری از ایرانیان دریافت کنیم.
بیانیه  قرائت  با  دوشنبه  نیز  اسلوونی  خارجه  امور  وزیر  لوگار«  »آنزه 
را در شصت وپنجمین نشست مجمع  اروپا  اتحادیه  مشترک کشورهای عضو 
عمومی آژانس بین المللی انرژی اتمی بیان کرد: اتحادیه اروپا در این مقطع 

حساس پایبندی خود را به برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( و حمایت از 
اجرای کامل و موثر آن اعلام می کند. اتحادیه اروپا همچنین به مسائل مرتبط 

با خروج یکجانبه آمریکا از برجام و اعمال دوباره تحریم ها اعتراف می کند.
وزیر خارجه اسلوونی یادآورشد  که رفع تحریم های برجامی، در کنار 
اجرای کامل و قابل راستی آزمایی تعهدات ایران، بخش مهمی از این توافق 
اجرای  در  اروپایی  طرف های  بدعهدی  به  اشاره  بدون  وی  می رود.  به شمار 
تعهدات برجامی این ادعای تکراری را مطرح کرد که اتحادیه اروپا به تعهدات 

خود در برجام از جمله رفع تحریم ها عمل کرده است.
ایران تا یک سال پس از خروج آمریکا از برجام به تمامی تعهداتش ذیل 
آثار خروج  اروپایی که وعده می دادند  به کشورهای  تا  توافق عمل کرد  این 
این وعده  برای تحقق  تا  توافق را جبران می کنند، فرصت دهد  از  واشنگتن 
تلاش کنند. اما پس از گذشت یک سال از خروج آمریکا از برجام، تهران اعلام 
اروپایی به وعده هایشان عمل نکرده اند، در  اینکه کشورهای  با توجه به  کرد 
چند گام تعهداتش ذیل برجام را کاهش خواهد داد. کاهش تعهدات ایران بر 

اساس مفاد توافق هسته ای برجام صورت می گرفت.

تهران - ایرنا - رییس مجلس با تاکید براین که بقای جمهوری اسلامی نتیجه 
اتکا و اعتماد به سنت های الهی در برهه های مختلف به خصوص دوران جنگ 
تحمیلی است، تاکید کرد: عزت دنیوی و اخروی و حل مشکلات در سایه اعتقاد 
به سنت های الهی، اعتماد به مردم و تمسک به فرهنگ جهاد و شهادت و کار و 

تلاش به دست می آید.
مراسم  در  سه شنبه  ظهر  قالیباف  محمدباقر  ملت،  خانه  گزارش  به 
گرامیداشت هفته دفاع مقدس با اشاره به تحولاتی که انقلاب اسلامی در ۴ 
دهه گذشته و نیز دوران مبارزات نهضت ۱۵ خرداد، گفت: در دوران نهضت 
امام خمینی )ره( همه پارامترهای مادی نشان می داد که اساسا انقلاب نباید 
پیروز می شد و از همان روزهای نخست نهضت، از امام )ره( می پرسیدند که با 
کدام طرفدار و با کدام سرباز و با کدام امکانات میخواهید قیام کنید؟ درحالی 
که گفتار و رفتار امام حاکی اعتماد و اعتقاد حقیقی ایشان به خدا و سنت های 
الهی بود و در حقیقت از همان نطقه، اتکا به فرهنک جهاد و شهادت جزئی 

جدایی ناپذیر از انقلاب اسلامی شد.
رییس مجلس شورای اسلامی با اشاره به سختی های دوران مبارزات انقلاب 
اسلامی و نیز دوران دفاع مقدس به ذکر خاطراتی تکان دهنده از روزهای مختلف 
جنگ تحمیلی پرداخت و افزود: اتکا به سنت های الهی یعنی صبر و  مجاهدت در 
راه خدا، هرچند سخت و غیرقابل تحمل باشد، تا آنجا که صف مجاهدین و منافقین 
از هم جدا شود؛ البته این مسئله به راحتی که امروز بیان می کنیم نبود و نیست 

بلکه فرایندی بسیار سخت است و به راحتی به دست نمی آید.
وی در همین زمینه تصریح کرد: مجاهدت در دوران دفاع مقدس درحالی 

بود که در برهه ای نه فقط سیم خاردار بلکه حتی گونی برای سنگرسازی نداشتیم 
و سختی جنگ و فشار دشمن و آتش بعثی ها تاجایی عرصه را سخت می کرد که 
گاهی حتی به حفظ همان سنگری که رزمندگان ما در آن حضور داشتند یا حفظ 

حتی یک خاکریز راضی بودیم.
قالیباف با اشاره به روزهای آغاز جنگ تحمیلی و ایستادگی رزمندگان و مردم 
مقابل دشمن بعثی در مناطق مختلف خوزستان اظهارکرد: در آن روزها، نه تنها 
کلاشنیکف نداشتیم، بلکه حتی اسلحه »ژ-3« نیز بسیار کم بود و مدافعان این 

کشور فقط با اسلحه »ام.یک« و یا »برنو« مقابل لشگریان صدام ایستادند.
رییس مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: در چنان شرایطی بود که رزمندگان 
و مجاهدان از مسیر خدا و دفاع در برابر دشمن پا پس نکشیدند و خدا به سبب 
این مجاهدت ها و صبر در آن سختی ها، به ملت ایران پیروزی در جنگ و منزلت 

و عزت عطا کرد.
وی تاکید کرد: اتفاقات جنگ های احد، حنین، خندق و... را در آیات و روایات 
خوانده ایم و دوران دفاع مقدس را نیز با گوشت و پوست و استخوان درک کرده ایم 
بر این اساس که می گوییم که اگر بر سنت های الهی پابرجا باشیم، وعده الهی برای 

پیروزی، وعده ای صادق است.
قالیباف تاکید کرد: امروز اگر بقای جمهوری اسلامی را شاهد هستیم به 
این دلیل است که در برهه های مختلف به خصوص دوران دفاع مقدس با اتکا به 

سنت های الهی  حرکت کرده ایم.
رییس مجلس شورای اسلامی با بیان این که سنت های الهی طبق آیه قرآن 
نه تبدیل می شود و نه تحویل، خاطرنشان کرد: همان سنت ها و قوانین الهی امروز 

در عرصه اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی هم جاری است و در این عرصه ها باید به 
همان سنت ها اتکا کرد.

رییس مجلس شورای اسلامی یادآور شد: اگر از سویی شاهد بی عرضگی 
در اداره کشور و از سویی شاهد ناراحتی مردم بودیم به این دلیل است که به 
سنت های الهی پشت کردیم و در اقتصاد، سیاست، روابط برادرانه و روابط اداری و... 

می خواهیم زمینی عمل کنیم.
قالیباف با تاکید بر این که اگر در اقتصاد هم به سنت های الهی و همان اعتقاد 
رزمندگان دوران دفاع مقدس عمل کنیم، در همین اقتصاد هم فراوانی های زیادی 
هست، گفت: اما بدانیم که اگر در محیطی دروغ، ریا و ربا باشد خدا با هیچ کس 
عقد اخوت نبسته و در چنین شرایطی خدا به هیچ کس وعده پیروزی نداده است.
رییس مجلس تاکید کرد: همه باید به این سوال فکر کنیم که آیا در هر 
بخش و قسمتی که حضور داریم و مسوولیت داریم، رفتارها و باورهای مان شبیه 
رزمندگان شلمچه آسمانی است یا نه؟ و اگر چنان نیست، چه توقعی داریم که 
مشکلات را حل کنیم.وی با تاکید بر این که در دوران دفاع مقدس، برنامه ریزی 
دقیق و عقلانیت داشتن البته با تکیه و اعتقاد به سنت های الهی جزو اصول ما بود 
گفت: امروز در اداره جامعه هم باید با همان روش و اصول برنامه ریزی و مدیریت 

کنیم تا بتوانیم مشکلات را حل کنیم.
قالیباف تاکید کرد: آن هایی که اندیشه غربی و وادادگی در مقابل غرب را در 
ذهن خود دارند، بدانند که عزت دنیوی و اخروی و حل مشکلات در سایه اعتقاد به 
سنت های الهی، اعتماد به مردم و تمسک به فرهنگ جهاد و شهادت و کار و تلاش 

به دست می آید و جز با اتکا به این اصول مشکلات حل نمی شود.

رییس جمهوری درآیین تجلیل از پیشکسوتان دفاع مقدس و مقاومت؛

تجلیل از پیشکسوتان دفاع مقدس مصون سازی نسل جوان است

خطیب زاده: مذاکرات وین در هفته های آتی از سرگرفته خواهد شد

قالیباف: راه حل مشکلات تمسک به باورهای دوران دفاع مقدس است
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وزیر کشور: 
محدودیت  
برخی مشاغل 
پس از تزریق 
۲ دُز واکسن 
برداشته 
می شود

نشست  تصمیمات  درباره  کشور  وزیر 
قرار  گفت:  کرونا،  ستاد  عملیاتی  قرارگاه 
 ۲ زدن  با  که  مشاغلی  برای  محدودیت  شد 
می کنند،  پیدا  عمومی  مصونیت  واکسن  دوز 

برداشته شود.
احمد وحیدی وزیر کشور عصر سه شنبه 
ستاد  عملیاتی  قرارگاه  نشست  حاشیه  در 
جلسه  در  گفت:  خبرنگاران  جمع  در  کرونا 
امروز طرح شهید سلیمانی مورد بررسی قرار 
با تقویت هر چه بیشتر  تا  گرفت و مقرر شد 
آن بتوانیم مرحله  شناسایی، مراقبت، قرنطینه، 
سرعت  و  دقت  با  واکسیناسیون  و  حمایت 

بیشتری انجام شود.  
مرحله  در  شد  مقرر  افزود:  کشور  وزیر 

به  تا  کنیم  بیشتر  را  تستها  میزان  شناسایی 
شکل هوشمند بتوانیم مراحل قرنطینه را بهتر 
پیاده سازی کنیم. بنا شد حمایت های شخصی  

و صنفی را مجددا مورد بررسی قرار دهیم.  
وحیدی خاطرنشان کرد: نسبت به سرعت 
بخشی واکسیناسیون کاملا این آمادگی از طرف 
که  تمهیداتی  با  بهداشت  وزارت  در  ما  عزیزان 
صورت گرفته وجود دارد و باید مردم با توجه به 
این  آمادگی ها هر چه سریعتر برای واکسیناسیون 
در  واکسیناسیون  موضوع  تا  کنند  مراجعه 

کمترین زمان ممکن به انتها برسد.  
وی گفت: بحث دیگر نشست امروز راجع 
به پیگیری تامین معوقات کادر درمان بود که 
و  شده  پرداخت  معوقات  این  از  بخش هایی 

معوقات به مرور تکمیل خواهد شد.
هم  محدودیت ها  درباره  کشور  وزیر 
گفت: در این جلسه برخی محدودیت هایی که 
می تواند برداشته شود- به ویژه برخی مشاغل- 
قرار شد محدودیت  قرار گرفت.  بررسی  مورد 
واکسن  دوز   ۲ زدن  با  که  مشاغلی  برای 
مصونیت عمومی پیدا می کنند، برداشته شود.

به  راجع  همچنین  داد:  ادامه  وحیدی 
در  تست  دقیق تر،  کنترل  و  مرزی  ترددهای 
و  زمینی  شکل  به  خروجی  و  ورودی  مبادی 
قوی تری  تمهیدات  شد  مقرر  و  بحث  هوایی 
درباره  ادامه  در  رابطه وضع شود.  وی  این  در 
برداشته شدن محدودیت های شبانه تاکید کرد: 
قابل توجهی  به میزان  فوتی ها  تا   تردد شبانه 

کاهش نیابد، برداشته نخواهد شد. ما به دنبال 
باید  موضوع  این  اما  هستیم  محدودیت ها  رفع 

همراه با کاهش ابتلاها و فوتی ها باشد.  
وزیر کشور در ادامه گفت: از نظر واکسن 
شده  وارد  واکسن ها  و  نداریم  مشکلی  هیچ 
است. عزیزان ما هم در وزارت بهداشت و بسیج 
و هلال احمر و همه دستگاه های همکار وزارت 

کاملا آمادگی دارند.
وحیدی یادآور شد: در حال حاضر با رفع 
محدودیت سنی و اعلام سن ۱۸ سال به بالا، 
اشخاص می توانند برای واکسیناسیون مراجعه 
کنند و ممنوعیتی از این حیث نداریم. بنابراین 
خواهش ما این است که حتماً مراجعه کنند و 

این کار هر چه زودتر انجام شود.


